
RADA GMINY
w Daszynie

PROTOKOi, NrXXXTX/2017
z obrad XXXIX sesji Rady Gmiay w Daszynie

odbytych w dniu 27 stycznia 2017 r.

Ad,l

Przewodnicza_cy Rady -Marek Chwiaikowskt otworzyl obrady XXXIX sesji Rady Gmlny
w Daszynie.
Powital przybyfych na obrady sesji: radnych, sohysow, Wojta -Zbigniewa Wojter?,
Sekretarza Gnainy-Mariusza Gralewskiego, Danut§ Kaczmarek-Skarbnika Gminy.

Przewodnicza_cy stwierdzil, ze sesja jest prawomocna do podejmowania uchwat, poniewaz
uczestniczy w niej 14 radnych rj.93% ustawowego skladu Rady. Nieobecna radna:
M.Grabowska.

Ad. 2
Przewodnicza_cy przedstawil porzadek obrad:

Porzajdek obrad :
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. Przyj^cie porz^dku obrad.
3. Zapytania i wolne wnioski.
4. Sprawozdanie z dzialalnosci rni^dzysesyjnej Wojta Gminy Daszyna.
5. Sprawozdanie z dzialamosci mi^dzysesyjnej komisji stalych Rady Gminy w Daszynie.
6. Podj^cie uchwafy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Daszyna na lata 2017-2030.
7. Podje_cie uchwaly w sprawie uchwalenia budzetu gminy Daszyna na 2017 rok.
8. Podj^cie uchwaly w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla

niepublicznych przedszkoli i innych form wychowania przedszkohiego oraz zakresu i
trybu

kontroli prawidlowosci ich pobrania i wykorzystania.
9. Podj^cie uchwaly w sprawie przyjfjcia ,,Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiajzywania

Problemow Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii dla Gminy Daszyna na rok
2017.

10. Odpowiedzi na zapytania i worne wnioski.
11. Przyj^cie protokolow z ostatnich sesji.
12. Sprawy rozne.
13. Zakonczenie obrad.

Ad.3

Zadano nast?pujajce pytania:
Radny M-Bavyej zapytal o przetarg na gazoci^gu Janic- Os^dowice -Walew —Daszyna.
Radny H.Dabrowski zapytal dlaczego Przewodniczq.cy zwolal sesje po godzinach pracy
urz?duna 18.00?
Przewodniczacy odpowiedziai, ze tak pozna godzina wynika z oczekiwania na opinie RIO w
sprawie budzetu gminy i WPF-u. Opinia wplyn^ia do Urz^du Gminy w dniu dzisiejszym
po godzinie pi?tnastej.
Radny J.Kinski przypomnial Wojt, ze na dzisiejszej sesji mial udzielic wyczerpujajcych
wyjasnien w sprawie rozliczenia finansowego Firmy ROMEX na rzecz gminy za przejazd
przez dzialk? gmines. i za podkopanie gminnej dziaiki.
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Ad. 4

Wojt przedstawil sprawozdanie z dziaialnosci miedzysesyjnej . Sprawozdanie stanowi
zalacznik do protokolu.
Radny H.Dabrowski poprosil o szersze omowienie kwestii dotyczapej opracowania opinii
przetargowej przez Firm? Mozesz z Poznania.
Wojt powiedzial, ze ustawa o zarnowieniach publicznycli w zafcresie zamowien dotyczacych
urzadzen elektrycznych lub gazowych doprecyzowuje stosowanie zamowien. w dzialach
selektywnyck, systematyzuje do konkretnej branzy. 83. to bardzo trudne kwestie dlatego
zostaio to zlecone Firrnie, ktora specjalizuje si? w tego rodzaju przetargach.

Ad.5
Komisja Socjakio-Bytowa przedstawila protokol z posiedzenia odbytego w dniu 27 wrzesnia
2016 r. w temacie Zapoznanie ze stanein parkow i obiektow zabytkowych. na terenie Gminy
Daszyna.
Radny T. Dymny povvdedziat, ze paiac w Daszynie byi me dawno modernizowany i jest juz
tyle usterek. Obowiazuje jeszcze okres gwarancyjny i gmina powiona podjqc dzialania w
kierunku wyegzekwowania napraw w okresie gwarancji, Juz wczesnie radny proponowat
powolama Komisji, ktora sporza^dzila by wykaz usterek.
Sekretarz poinformowaj;, ze gmina wystajpila juz z pismem do wykonawcy o usuni^cie
powstaiych usterek w ramach. okresu gwarancyjnego. Poprawki w instalacji elektrycznej
zostaiy wykonane. Na rozpocz^cie prac murarskich trzeba poczekac do wiosny.
Sekretarz odniosl si? do zapisow z protokolu dotyczacych nowej lokalizacji biblioteki i
poinformowai, ze biblioteka jest przeniesiona na parter.
Radny T-Dymny srwierdzil, ze jest to polowiczne rozwi^zanie, poniewaz na parterze
biblioteka zajrnuje tylko jedno pomieszczenie gdzie siedzi Pani Wozniakowska, a rega-ty z
ksiazkami riadal zostary na gorze. ObsJugiwanie czytelnikow przez jedn^. osob? przy
lokalizacji ksi^gozbioru w dwoch pomieszczeniach na roznych kondygnacjachjest duzym
utrudnieniem.
Radny J.Kinski powiedzial, ze pomieszczenia po bibliotece zostaiy wyremontowane,
doprowadzono wod? i kanalizacje. Jest centrame ogrzewanie wi?c mozna z powrotem
przeniesc tarn bibliotek?.
Radny T-Dymny stwierdzil, ze biblioteka moze pozostac w palacu, ale zeby przeniesc calosc
na parter. B?dzie to z korzysci^. dla czytelnikow i pracownika biblioteki
Komisja Rozwoju Spoleczno-Gospodarczego przedstawila protokol z posiedzenia odbytego w
dniu 10 stycznia 2017 r. z tematem ,,Zapoznanie si? z gospodarka_ nieruchomosciami
gruntowymi stanowiax;ymi wlasnosc Gminy Daszyna".

Ad,5
Przewodniczacy odczytal uchwal? Skladu Orzekajajcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Lpdzi Nr V/3/2017 z dnia 27 stycznia 2017 roku w sprawie opinii do projektu uchwaly w
sprawie wieloletniej prognozy Gbniny Das2yna-opinia negatywna.
Przewodniczacy odczytat tresc uchwaly Nr XXXIX/200/2017 w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna na lata 2017-2030.
Wojt ustosunkowal si? do przedstawionej negatywnej opinii RIO. Powiedzial, ze stawiane
zarzuty dotycz^. gtownie rentownosci eksploatacji gazu i elektrocieplowni. Kolegium w
swojej opinii posluzylo si? danymi statystycznymi calego rynku energetycznego.
W przypadku naszej gminy w duzyrn stopniu zaangazowane 53. srodki unijne dlatego
rentownosc nalezy liczyc inaczej. Me we wszystktch finnach jest jednakowa rentownosc.
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Wartosci sa_ usrednione bo rynek kazdym roku reaguje inaczej. Polemizowanie w kwestii
gazociagu mozna skorygowac ze wzgledu na planowane inwestycje.
Przy wyliczeniach dotycza_cych elektrocieplowni Regkmalna Izba Obrachunkowa poshizyia
si? kogeneracja^ a w naszym przypadku be.dzie jeszcze sprzedaz cHodu. Nabywca jest pewny.
Chodzi o zaklad, ktory rozpoczal juz dzialalnosc w gminie.
Dane, z ktorych korzystalo RIO 33. z przed kilku lat. W miedzyczasie zmianie ulegfy przepisy
dotyczace certyfikatow zielonycb, co ma rowniez duze znaczenie dla szacowania
rentownosci. W Polsce takich elektrocieplowni jak ma powstac w Daszynie sa_ dwie lub trzy.
Na etapie opracowania dokumentacji Politechnika Lodzka i Bank KNW dokonaty analizy
oplacalnosci z wynikiem pozytywnym. Regionalna Izba ObrachuBkowa okresliJa rentownosc
na poziomie 15%. W naszym przypadku glownym zalozeniem jest zawarcie umowy z SNS
FOODS na odbior cfalodu. Jezeli chodzi o gazociajg to wszystko jest na dobrej drodze. Buduje
si§ Firma Ryoal Chicken, Podpisany zostat list intencyjny z Firm^. LEIBER. Instalacja
gazowa jest dochodowa i wciaz si§ rozbudowuje. RIO w swej opinii podwaza budow§
gazoci^gu do prywatnej Firmy na terenach Gminy Krosniewice. Dziwi taka postawa
poniewaz nie byto zastrzezen co do budowy gazoci^gu do Garbalina. Bed .̂ czynione starania,
aby przekonac RIO, do zaopiniowala pozytywnie poprowadzenie gazocia^u do Gminy
Krosniewice.
W przypadku tej inwestycji gmina nie wchodzi w finansowanie, bo jest deklaracja wplat?
przez zainteresowana^ firme.
Rozstrzygni^ty zostat juz przetarg na budowy linii gazowej Janice-Daszyna. W przetargu
zaoferowano cen? 1450.000 zl, a kosztorys opiewal SOOO.OOOzJ. W dobie zagrozenia smogiem
inwestowanie w siec gazowq. jest jak najbardziej korzystne. Nalezy umozliwic mieszkancom
korzystanie z bardziej ekologicznych zrodei ciepla. Gmina nie traci na rozbudowie gazociagu
poniewaz juz teraz 53. zainteresowane finny odkupieniem linii gazowej.
Gmina posiadaja_c tereny uzbrojone w gazoci^g, wodociajj i kanalizacj? ma wi^ksze szanse na
pozyskanie inwestorow.
Budowa elektrocieplowni jest prawidlowo skalkulowana na korzysc gminy. Glowny odbiorca
produktu z elektrocieplowni juz planuje dalsz^. rozbudow? zakiadu w kierunku wschodnim.
Oznacza to wzrost produkcji, a co za tym idzie wi?ksze zapotrzebowanie na chlod.
Kolejna kwestia z opinii to sprzedaz zwrotna. Zamiana sprzedazy zwrotnej na kredyt jest
nadal aktualna
Przewodniczacy zapytai czy gmina ma zgody wlascicieli dzialek gdzie bedzie budowany
gazocia^ w kierunku Krosniewic?
Wojt odpowiedziai ze jest podpisany list intencyjny z Firma LEIBER. Budow? linii planuje
si? wzdiuz torow i czesciowo przez grunty prywatne. W toku s .̂ uzgodnienia. Czesciowo sa_
juz zgody wlascicieli i trwaja, dalsze rozmowy.
Radnv T.Dymny zapytal o wysokosc zobowiajzan gminy na koniec 2016 roku.
Wojt poinformowal, ze zobowiajzania gminy na koniec 2016 roku to 13 218 777,69 zt z
zadluzenia i 4 567 976 zl ze sprzedazy zwrotnej.
Radnv T.Dymny stwierdzil, ze nalezy do tego doliczyc jeszcze koszty czynszu dzierzawnego
ze sprzedazy zwrotnej.
Wojt stwierdzil, ze tak nie mozna liczyc. Jest propozycja wykupu obligacji z
oprocentowaniem 5,65%. Jezeli uda si? to zrealizowac bedzie mozna zakonczyc spraw?
sprzedazy zwrotnej.
Radnv T.Dymny zapytal jakie zobowia_zania wynikaja. z WPF-u.
Skarbnik Gminy powiedziala, ze WPF jest rozpisany do 2030 r., w ktorym zobowiajzania
wynoszq. 0.
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Radny T.Dymny stwierdzil, ze gmina do 2030 r. b?dzie musiafa. uporac si? z zobowiazaniarni
w wysokosci 13218 777,69 zl plus 4 567 976 plus czynsz dzierzawny.
Zobowiazania wynikajace z WPF-u to 23 000 000 zl. Przy takim wyniku ekonomicznym
trudno piano wac inwestycje w zakresie proponowanym przez Wojta,
Ponad 70.000 000 zl planowane wydatki majatkowe. Czy wojt planuje do tak duzych
wydatkow udziai wlasny?
Wojt powiedzial, ze w przytoczonych przez radnego wydatkach 70 000 000 zl, ponad
40 000 000 zl to wydatki na elektrocieplowni?. Koszty tego zadania obejma^ cz?sciowo srodki,
ktore zostaly juz zaangazowane plus dochody biezace. Planowane wplaty z SNS FOODS i
RyoalChickena to tez wklad wlasny. Cz?sto bywa tak, ze po przetargach zrnniejszajg. si?
koszty inwestycji. Tak jest w przypadku gazociqgu Janice-Daszyna i modemizacji drogi.
Budowa elektrocieplowni zostala rozlozona na dwa lata. Programy dofinansowania unijnego
kiedys si? skonczg. wi?c trzeba korzystac dokad jest szansa na dotacje.
Zdaniem Wojt zaplanowane zalozenia budzetowe uda si? zrealizowac. W przypadku braku
mozliwosci spi?cia finansowego jakiegos zadania, realizacja b?dzie odsuni?ta w czasie.
Radny T.Dymny stwierdzi, ze gdyby gmina byla w lepszej kondycji finansowej, mozna by
patrzec z optymizmem na poczynania wojta, ale sytuacja jest bardzo zla. Zaden bank nie chce
udzielic kredytu na wykup sprzedazy zwrotnej. Bank w Grabowie udzielajap kredytu w
rachunku biezapy zazajial specjalnego zabezpieczenia. Regionalna Izba Obrachunkowa w
Lodzi wydaje negatywne opinie o mozliwosci zaciajjania kolejnych kredytow.
Uchwalajap budzet na 2015 rok wielu radnych bylo optymistami. Wowczas ze strony radnego
padlo pytanie do Wojta, co zrobi jak nie uda si? zrealizowac budzetu i tak si? stalo.
Budzet w znacznej cz?^ci nie zostal wykonany, co mialo odzwierciedlenie w uchwale RIO.
W 2016 roku plany rozesziy si? zupelnie. Dochody nie wykonano na kwot? ok. 11 000 000 z!,
a wydatki na kwot? ok. 16 000 000 zl. Przy takim zadtuzeniu planowac kolejne duze
inwestycje jest niewyobrazalne. W takiej sytuacji zaskakuje nadal duzy optymizm Wojta.
Kiedy w 2008 roku obejmowal swoja funkcj?, zadluzenie gminy wynosilo 1 400 000 zl, a
obecnie osiqgn?lo kwot? 23 000 000 zl. Pomimo tego planuje kolejne dziesi?ciomilionowe
inwestycje. Pytanie, co dalej z gmina^ jezeli Wojtowi nie uda si? zrealizowac planowanych
zamierzen. To pytanie jest skierowane rowniez do radnych popierajacych wojta.
Radny poprosil Wojta, aby powiedzial, jakie przewiduje zadosc uczynienie dla mieszkanco" w
w przypadku nie zrealizowania planowanych przedsi?wzi?c. Powstalego majatku gminy nie
uda si? sprzedac na kwot? powstalego z zadluzenia, ktora wynosi okolo 22 000 000 zl.
Radny J.Kinski stwierdzil, ze b?dzie mozna sprzedac gazocî g. Nawet PGNiGE bylo
zainteresowane odkupieniem. Jezeli b?dzie tylko wola Rady na pewno uda si? sprzedaz.
Radny zapytal Wojta za ile mozna sprzedac gazociqg.
Wojt powiedzial, ze gmina wydala ok. 9 000 000 zl na ta_ inwestycj?.
Radny HLDabrowski stwierdzil, ze ni bylby takim optymista, bo z reguly od bankruta kupuje
si? za pol ceny. Radny zarzucii Komisji Rozwoju Spoleczno-Gospodarczego, ze nie dokonala
analizy techniczno-ekonomicznej oplacahiosci budowy elektrocieplowni.
Ogloszony zostal przetarg, ale zostal rozstrzygnifty pordewaz ziozono ofert? przewyzszaj^ca
zaplanowane wydatki w budzecie gminy na ten eel.
Radny zapytal, na jakiej podstawie wojt wpisal po stronie dochodow na elektrocieplownie
dotacj? z PROW w wysokosci 10 680 500 zl w 2018 roku i w 2019 r dotacj? z RPO w
wysokosci 10 791 646,40. Czy sa_ juz umowy na te dotacje.
Wojt powiedzial, ze kwory wpisano na podstawie danych z wniosku zlozonego przez gmin? o
dotacj?.
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Radny H.Dabrowski zapytal czy na podstawie ustawy o dostepie do informacji publicznej
b?dzie mozna uzyskac dostep do umow i listow intencyjnych bedaeych potwierdzeniem
Uzyskania srodkow finansowych wpisanych do WPF-u. Chodzi o wplaty z SNS FOOD,
Ryoal Chicken, LEIBER w latach 2017-2019.
Wojt potwierdzil, ze bedzie to mozliwe.
Radnv HLDabrowski zapytal dlaczego cena zakupu slomy do elektrocieptowni zostaia
skalkulowana na 115 zl It skoro obecnie gmina fcupuje slom? po 160 zl/t.
Wojt powiedziat, ze jest to usredniona cena slomy, peletu i granulatu.
Zapisy dotyczace roku 2017 musza miec oparcie w konkremych dokumentach np. umowach.
Natomiast WPF jest to prognoza. Dane moga_byc oparte na podstawie zlozonych wnioskow o
dofniansowanie. Ze strony niemieckiej przewidywane jest dofinansowanie ok. 18 000 000 zl.
Dotacja z PROW i RPO po okolo 10 000 000 zl oraz zaakceptowana rura z dostawa ciepla do
SNS FOODS 1 800 000 z! na co jest uniowa w ramach zbrojenia terenow inwestycyjnych.
Jezeli chodzi o firm? LEIBER to deklaruje wplat? 3 000 000 zi jezeli bedzie realne
przytaczenie si? do sieci gazowej. Jest to jeszcze uzaleznione o wyrazenia pozytywnej opinii
przez RIO. Niewykonanie budzetu w roku 2015 i 2016 wynikalo z przesuniecia budowy
elektrocieplowni. RPO przesun^lo rozpatrzenie wnioskow o dotacj?. Strona niemiecka
obligowala do wydatkowania w 2016 roku kwoty 16 000 000 z! na elektrocieplownie. Nie
zostalo to zrealizowane i dlatego zmniejszono o tak^. kwot§ wykonanie wydatkow.
Odpowiedz z Urzedu Marszalkowskiego w sprawie dotacji powinna nadejsc na przetomie
lutego i marca. Do konca czerwca musi bye podpisana umowa z wykonawcq..
Radny H.Dabrowski zapytal dlaczego nastapila zmiana podzialu srodkow na trzy grupy?
Skarbnik Gminy wyjasnila, ze wynika to ze zmiany programu Bestia, w ktory opracowywany
jest WPF.
Radnv T.Dvmnv powiedzial, ze Wojt juz w 2011 w wywiadach prasowych informowala o
rozpocz^ciu budowy elektrociepfowni. Mamy rok 2017 i gmina nadal jest na starcie
rozpocz^cia budowy elektrocieplowni. Potrzebna jest konsekwencja dzialan i
odpowiedzialnosci za skladane obiernice.
Wojt powiedzial, ze pierwsze dzialania podj^te w Merunku tej inwesrycji byly pionierskie na
skal? krajowa_. Od tego czasu duzo si§ zmienilo i niektore aspektow rozwiazalo si§
pozytywnie. Zmienila si§ technologia oraz fonny pomocowe. Dla gminy Daszyna budowa
elektrocieplowni jest bardzo wazna. Powstanq. nowe rniejsca pracy, poprawa wyniku
ekonomicznego gminy, powiekszenie majalku gminy. Wszelkie dzialania idg. w kierunku
uzyskania dochodow umozliwiajacych splat? zobowiazan bez sprzedazy majatku. Srodki
zewn^trze Medys si§ skoncza_. Czego teraz si? nie zrobi z dofinansowanie, pozniej nie b?dzie
mozliwe.
Radnv HDabrowski przytoczyl dane techniczne elektrocieplowni.
Radnv T.Dymny stwierdzil, ze podstawowy problemem, to brak rynku zbytu na to co
wyprodukuje elektrocdeplownia Na chwil? obecn .̂ jest jeden odbiorca, ktory jako monopolista
moze stawiac warunki cenowe.
Rady J.Kinski stwierdzil, ze moze bye mniejsze zainteresowanie odbiorem ciepla przez osoby
indywidualne z racji rozbudowy sieci gazowej.
Radny H.Dabrowski zapytal jaka b?dzie wielkosc dotacji w przypadku nizszej oferty
cenowej po przetargu.
Wojt powiedzial, ze dotacja b?dzie proporcjonalnie nizsza do wartosci realizacji zadania.
Zakonczono dyskusj?.
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Przewodniczacy podda} pod glosowanie uchwale, Nr XXXIX/200/2017 w sprawie uchwalenia
Wieloletoiej Prognozy Finansowej Grniny Daszyna na lata 2017-2030.
Wynik glosowania:
Za 9
Przeciw 2
Wstrzymuja^ce 3
Uchwala zostaia przyjeta wiejcszoscia. giosow.

Ad.7
Przewodniczacy odczyta} uchwat? Skladu Orzekaja_cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Lodzl Nr V/4/2017 z dnia 27 stycznia 2017 r. w sprawie opinii o przedtozonym projekcie
budzetu Gminy Daszyna na 2017 rok-opinia negatywna oraz uchwal? Nr V/5/2017 z dnia 27
stycznia 2017 roku w sprawie opinii dotycza_cej mozliwosci sfinansowania deficytu budzetu
Gminy Daszyna w 2017 roku.
Nastepnie odczytai uchwal? Nr XXXDC/201/2017 w sprawie uchwalenia budzetu Gminy
Daszyna na 2017 rok.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze kolejna negatywna opinia RIO, ktora powinna dac do myslenia
radnym gfosuja_cym za uchwaleniem budzetu. Jest to przestroga przed groza_cym gminie
bankructwem. Przygotowany przez Wojta budzet nie gwarantuje pewnej jego realizacj?.
Moze dojsc do kompletnego zalamania finansowego gminy. Wroku 2016 Wojt zapewnial o
wplacie do budzetu gminy 1 200 000 zt przez SNS FOODS . W rrakcie roku zmieniono
zapisy urnowy tak, ze na razie wprynejto rylko 200 000 z}. Wojt powinien dzialac na rzecz
mieszicancow, poprzez remont drog, zakup autobusu, zapewnienia dzialahiosci kulturalnej i
sportowej. Niestety dziaiaoia ida. tylko w kierunku pojawiajapych sie inwestorow.
Radny KLDabrowski zapytal, jakie s^ warunki zawarte w umowie LEIBEREM na wplat^
srodkow do budzetu gminy oraz o wpisana_ do budzetu gminy kwot§ 1 987 000 zl, jako wplat?
od SNS FOODS.
Wojt wyjasnit, ze jest to planowana fa_czna wptata na zadanie promocja gospodarcza gminy.
Prawdopodobnie b?dzie to zmienione poniewaz gmina nie uzyska dofinansowania.
Radny HDabrowski zapytat jak przedstawia si§ kwestia realizacji planowanych w 2016 roku
zadan : zakup taboru niskoemisyjnego i podnoszenie kwalifikacji spoleczenstw.
Wojt odpowiedziat, ze zakup taboru nie uzyska! dofinansowania, a podnoszenie kwalifikacji
jest w trakcie analizy wniosku. Jezeli chodzi i firm? LEIBER jest podpisany list intencyjny.
Do konca marca ma bye podpisana umowa. Warunkiem jest uzyskanie pozytywnej opinii RIO
w Lodzi. B^dzie rowniez korekta dochodowosc w zakresie rentownosci sprzedazy gazu.
Elektrocieplownia b?dzie budowana w 2017 roku. Odniesienie si§ RIO do danych GUS w
skali -caiego kraju jest nie adekwatna do warunkow dotycza_cych gminy Daszyna. Kwestia
priorytetow to: zbrojenie gruntow, doprowadzenie gazy, ciepta i cblodu. Podpisanie umow z
Royal Chicken be^dzie miaio miejsce po zakonczeniu zadania to znaczy podiapzenia gazu i
wody. W interesie PUSH POLSKA jest szybkie wybudowanie i uzbrojenie terenow, aby zaklad
mogl rozpocza_c produkcj?. Woda ze SUW w Korytach jest zlej jakosci. Modernizujac stacj§
w ramach zbrojenia terenow poprawimy jakosc wody rowniez dla naszych mieszkancow.
Gmina posiadaja_c siec gazowa_ przy drodze krajowej staje si? ciekawa, lokalizacj^ dla wielu
inwestorow. Czego mamy juz przyklady. Ukierunkowanie na cele socjalno-kulturowe, o
ktorych wspominal radny Dymny jest kosztowne, ska_d brae dochody na te cele bez
przemyslu. Jak diugo b?da_ mozliwosci korzystania z dofinansowania inwestycji trzeba z tego
korzystac.
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Radny KDabrowski stwierdzii, ze RIO nie wyda pozyrywnej opinii o budowie gazu dla
LEDBERA bez porozumienia z Gming. Krosniewice.
Raday T.Dymny stwierdzii , ze to co Wojt mowi jest logiczne, ale music miec to
odzwierciedlenie w rachunku ekonomicznym, bllans korzysci i strat. Na obslug? diugu
zaplanowano 750 OOOzL W ci^gu caiego okresu WPF-u do 2030 roku zaplanowano 5 000 000
zi na obsiuge. diugu. Potrzebny jest w tym wszystkim zdrowy rozsadek.
Wojt powiedziai, ze byla ziozona propozycja wspolpracy z Gminq. Krosniewice, ale nie bylo
zainteresowania.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy poddat pod glosowanie uchwai^ Nr XXXEX/201/2017 w sprawie uchwalenia
budzetu gminy Daszyna Ba rok 2017. Wynik giosowania:
Za 10
Przeciw 1
Wstrzymuj^cy 3
Uchwai? przyj^to wi?kszoscia^ giosow.

Ad 8
Pizewodniczacy poprosil Sekretarza o omowienie uchwaly Nr XXXIX/202/2017 w sprawie
ustalenia trybu udzielarda i rozliczania dotacji dla rdepublicznych przedszkoli i innych form
wychowania przedszkolnego oraz zakresu i trybu kontroli prawidiowosci ich pobrania i
'̂ykorzystania.

Sekretarz poinformowal:, ze RIO uchylilo uchwat^ podj^t^. 9 grudnia 2016 roku. Przedstawii
wprowadzone zmiany w tresci uchwaiy. Wartosci procentowe do wyliczania dotacji pozostajq.
nie zmienione .Wprowadzono zapis paragrafu 14 umozliwiaja_cy wejscie w zycie uchwaly z
rnoca, wsteczn^. od 1 stycznia 2017 r. Dzi?ki temu podmioty prowadz^ce niepubliczne punkty
przedszkolne b^d^. mogly otrzymac dotacj^ z wyrownaniem.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwa}§ Nr XXXEX/202/2017 w sprawie
ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla rdepublicznych przedszkoli i innych form
wychowania przedszkolnego oraz zakresu i trybu kontroli prawidiowosci ich pobrania i
wykorzystania. Wynik giosowania:
za 14
przeciw 0
wstrzymujape 0
Uchwal? przyj?to jednoglosnie.

Ad.9
Przewodniczacy odczytai uchwal? Nr XXXIX/203/2017 w sprawie przyjecia ,3Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwia_zywania Problemow Alkoholowych oraz Przeciwdziaiania
Narkomanii dla Gminy Daszyna na rok 2017. Wynik giosowania:
Za 14
Przeciw 0
Wstrzymujape 0
Uchwal? przyj^to jednoglosnie.

Ad.10
Wojt udzielii odpowiedzi na pytania zgioszone w punkcie :
I/ Gazoci^g Janice-Daszyna jest w trakcie rozstrzygni?cia przetargowego. Koszt realizacji po
przetargu to 1 400 000 i netto. Zgodnie z harmonogramem inwestycja zostanie zrealizowana
do konca roku.



21 Spotkanie z przedstawicielami Finny ROMEX jest ustalone na najblizszy poniedzialek.
Rozmowy b?d% dotyczyly uregulowania platnosci za zwir wybrany z gminnej dzialki i
korzystanie z przejazdu przez gminna_ dzialk? .
Radny J.Kinski Firma ROMEX juz dawno temu miala zaplacic gminie za podkopanie dzialki
oraz przejazd przez gminna, dzialk?. Dziwne, ze spotkania zawsze odbywaja_ si? po sesji i
nadal niema konkretnych ustalen.

Ad. 11
Przyjeto protokoly z nast?pujaeych sesji:
Nr XXXVII z dnia 9 grudnia 2016 r.,
Nr XXXVni z dnia 29 grudnia 2016r.

Ad. 12
Radnv J.Kinski zapytai co z wymiana_ anod w zbiornikach wody ogrzewanej przez kolektory
sloneczne. W tym roku konczy si? okres gwarancyjny .
Sekretarz powiedzial, ze gmina wyslala w tej sprawie pismo do finny, ktora przej^la
zobowiajzania SOLVERA .
Wojt powiedzial, ze nie ma juz firmy, ktora zakladala kolektory, ale gwarancja jest wiajzajca.
Jezeli nie b?dzie odpowiedzi, gmina wystapi do ubezpieczyciela. Jezeli to nie pomoze be^dzie
wystapienie na drog? sa_dow% Najwazniejsze, ze rozpocz^ta zostala procedura.
Radny H-Dabrowski powiedzial, ze powiat przymierza si? do zlozenia wniosku na
dofinansowanie remontu drogi powiatowej Walew-Mazew, ale gmina musialaby udzielic
wsparcia finansowego w wysokosci 300 OOOzl na opracowanie dokumentacji.
Wojt powiedzial, ze jest to nabor wnioskow na dofinansowanie drog z Panstwowego
Funduszu Ochrony Gruntow Rolnych, ale jest to program o niskim stopniu dofinansowania.
W ubiegrym roku gmina wnioskowala o drog? Upale i otrzymala 21%. Moze si? okazac, ze
gmina przekaze pienia^dze, powiat zlozy wniosek i nie z tego nie wyjdzie.
Radny J.Kinski powiedzial, ze powiat mial szans? w ubieglym roku uzyskac spore
dofinansowanie na przebudow? tej drogi. Wystarczylo podpisac z gmina_porozumienie i
uzyskali by wi?cej punktow. Przegapili spraw? i nie dostali pieni?dzy.

Ad.13
W zwia_zku z wyczerpaniem porzajdku obrad Przewodnicza_cy Rady zamknal XXXIX sesj?
Rady Gminy w Daszynie.

Profokolo-wala:
D.Kazmierczak

hwiatkowski



SG.0057.1.2017
SPRAWOZDANIE Z DZIALALNOSCI MI^DZYSESYJNEJ

WOJTA GMINY

W okresie miedzysesyjnym podejmowalem nastepujsj.ee czynnosci:
- podpisalem umowy:

- na wynajem wozka widlowego do kotlowni w Mazewie z MKLift Marcin Karolak,
- na zakup paliwa gazowego do kotlowni w 2017 r. z PGK Daszyna,
- na konserwacje i utrzymanie w ruchu kotlowni w Daszynie, Mazewie, Korytach z PPHU „

GODLES" Arkadiusz Godlewski z Romartowa,
- na swiadczenie uslug wywozu nieczystosci plynnych ze zbiornikow na nieczystosci nalezq.cych do

gminy Daszyna z PGK Daszyna,
- na prowadzenie Punktu Konsiiltacyjnego w Daszynie z p. Krzysztofem Razikiem z Leczycy,
- na przyjmowanie i utrzymanie w schronisku dla bezdomnych psow wylapywanych na terenie

gminy Daszyna ze schroniskiem w Kotliskach prowadzonym przez Zbigniewa Moraczewskiego,
- na odlawianie bezdomnych psow na terenie gminy Daszyna i ich transport do schroniska z firmq.

uslugowa^ ,,Herkules" Zbigniew Szczechowicz,
- na dostawe^ slomy do kotlowni z romikarni
- na prowadzenie choru wokalnego ,,Daszynianki" z Miroslawem Bartniakiem z Kutna,
- na prowadzenie Orkiestry Detej przy OSP w Mazewie oraz nauke gry dzieci i mlodziezy z terenu

Gminy Daszyna na instrumentach detych i perkusyjnych. z firmzj. muzycznq. ,,PROMEX" Roman Frontczak,
- na odbior z terenu gminy Daszyna padlych zwierzq.t stanowi^cych uboczne produkty zwierz?ce

kategorii 1 i 2 z PPH ,,HETMAN" Sp. z o.o. z Florianowa,
- na serwis pakietow oprogramowania wykorzystywanych przez urzq.d gminy z PUK ,,CENTUR" s.c.

z Lodzi,
- na dystrybucje zywnosci w ramach programu pomocy dla osob najubozszych ze Stowarzyszeniem

Skarb Malucha w Daszynie.
- na opracowanie opinii prawnej oraz dostosowanie dokumentacji do zamowienia sektorowego

zadania Budowa elektrocieplowni w Daszynie z firm^NOMOS z Poznania

Wydalem nastepuja_ce zarz^dzenia:
- w sprawie wykonania Uchwaly nr XXXVIII/192/2016 Rady Gminy w Daszynie z dnia 29.12.2016r. w
sprawie zmian w budzecie gminy Daszyna na 2016 rok,
- w sprawie zmian w budzecie gminy na 2016 rok,
- w sprawie przedlozenia projektu uchwaly budzetowej na 2017 rok,
- w sprawie ogloszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego z zakresu
pomocy spolecznej,
- w sprawie przedlozenia autopoprawki projektu uchwaly budzetowej na 2017 rok,
- w sprawie przedlozenia projektu uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Daszyna
nalata 2017-2030
- w sprawie podania do publicznej wiadomosci wykazu nieruchomosci przeznaczonej do oddania w
dzierzawe,
- w sprawie powolania komisji konkursowej w celu opiniowania zlozonych ofert w otwartym konkursie
ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego z zakresu pomocy spolecznej

Daszyna, dnia 27 stycznia 2017 r.


